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Verslag Jeugdraad 25 november 2021 

 

Aanwezig: KLJ Schiplaken (Igor Bulcke, Noor Vandeputte en Elise Debley); Scouts Boortmeerbeek 

(Vince Marien en Margot Barmans); Scouts Hever – Schiplaken (Anke en Ilke Verstreken ); Chiro Anto 

(Michele Geerens); individueel (Andreas Doms); administratie: Griet Janssens (diensthoofd vrijetijd) 

en Johan Smits (algemeen directeur); Burgemeester Karin Derua 

 

Verontschuldigd: Voorzitter (Angelica Perremans); Albertieners; schepen van jeugd (Denis Bosny);  

 

1. Subsidieverdeling 

De vergadering neemt kennis van de berekening van de verdeling van de subsidies onder de 

jeugdverenigingen op basis van de ingediende dossiers. Er wordt toegelicht dat een aantal 

bewijsstukken werden geweerd omdat ze bijvoorbeeld onvoldoende als ‘factuur’ konden 

worden beschouwd of waarvan het voorwerp volgens de reglementering niet kan worden 

ingebracht voor subsidiëring (bv. tuinaanleg). Wat de vormingssubsidies betreft, wordt 

opgemerkt dat het inderdaad mogelijk is dat er subsidie wordt toegekend aan iemand die 

niet verbonden is aan de werking van één van de jeugdverenigingen, maar best nog eens na 

te kijken of de toekenning in de voorliggende gevallen correct is. 

ADVIES: De jeugdraad besluit een positief advies uit te brengen onder voorbehoud van 

nazicht over de besproken opmerkingen en met de uitdrukkelijke vraag om de uitbetaling 

nog te realiseren voor het einde van het boekjaar zodat elke vereniging een zuivere 

boekhouding kan aanhouden en de middelen binnen een redelijke termijn ter beschikking 

heeft. 

 

2. Coronanieuws 

De burgemeester licht de vergadering in over de actuele stijgende cijfers in de gemeente, de 

genomen maatregelen en het feit dat morgen (26 november 2021) een nieuw nationaal 

overlegcomité gepland is waaruit de nieuwe algemeen te volgen regels zullen medegedeeld 

worden. De vergadering besluit deze regels en de consequenties ervan voor het jeugdwerk 

even af te wachten en zo nodig en mogelijk, wanneer de lokale vertaling gebeurd is, een 

overleg met de burgemeester te plannen zodat de praktijk goed kan worden doorgesproken 

en de burgemeester met concrete informatie de werkzaamheden in de gemeentelijke 

crisiscel kan leiden. Het is eventueel ook een moment om ‘beste praktijken’ met elkaar uit te 

wisselen. Uit het gesprek blijkt dat omstandigheden voor jeugdverenigingen onderling 

kunnen verschillen, waardoor er ook andere manieren van omgaan met de situatie kunnen 

zijn in de verenigingen. Er wordt gepleit om onderling toch goed te communiceren zodat 

duidelijk wordt waarom bepaalde keuzes gemaakt of gemaakt kunnen worden. 

De burgemeester geeft nog aan dat elke jeugdbeweging een zuil met desinfectiegel bezorgd 

zal krijgen vanuit de gemeente.  

 

3. VARIA 

a. Werking jeugdraad 

De vergadering bespreekt de situatie en de gevolgen van het lang stilliggen van de 

werking van de jeugdraad door de coronatijd. Er wordt vastgesteld dat dit te betreuren 

is, net in deze moeilijke tijd waar onderling overleg en contact versterkend en 
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inspirerend kan zijn. En ook nu is juist de directe relatie tot de gemeentelijke overheid en 

de gemeentelijke diensten van groot belang. Om uit de impasse te geraken besluit de 

vergadering een principieel advies te formuleren aan het college van burgemeester en 

schepenen. De burgemeester zegt deze bekommernis te begrijpen en te bevestigen. Zij 

legt uit dat de dienst vrijetijd, waaronder de dienst jeugd en de werking van de jeugdraad 

vallen, momenteel geen medewerkers heeft en dat deze dagen gezocht wordt om toch 

een minimale bezetting voor de hele dienst te bekomen. Dat zal nog minimaal zijn, maar 

dan is er toch al een aanspreekpunt en kan er opnieuw initiatief worden genomen. Zij zal 

ook met de schepen van jeugd bekijken op welke wijze hij hieraan een steentje kan 

bijdragen. De vergadering benadrukt dat ze de situatie wil aankaarten in functie van 

oplossingen en geen persoonlijke verwijten wil formuleren. Het zou al veel geven als een 

gevoel van begrepen worden en betrokkenheid vanuit het bestuur voelbaar zouden zijn. 

ADVIES: De jeugdraad stelt in een advies aan het college van burgemeester en 

schepenen dat de blijvende werking van de jeugdraad absoluut noodzakelijk is en dat 

verwacht en gevraagd wordt daarvoor de nodige ambtelijke ondersteuning te voorzien. 

Een actieve dialoog met het beleid moet een gepast en effectief jeugdbeleid zichtbaar 

maken. Dat beleid en de werking van de jeugdraad zijn daarbij gericht op de onderlinge 

coördinatie van de werking van de verenigingen en het welzijn van de jongeren in de 

gemeente in het algemeen. Een vergaderritme van minimaal 3 vergaderingen per jaar 

moet worden gerealiseerd. 

 

b. Dag van de jeugdbeweging 

Op vrijdag 22 oktober 2021 was het dag van de jeugdbeweging. Vanuit de gemeente was 

er geen enkel initiatief zodat enkele verenigingen die dag zelf iets gedaan hebben. Door 

corona was 2020 ook al een jaar zonder ‘dag van de jeugdbeweging’. Nu is die dag er net 

op gericht dat de sector zich zichtbaar maakt en dat niet in verspreide slagorde doet. 

Daarom werd in het verleden juist sterk geapprecieerd dat het gemeentebestuur het 

initiatief nam en er iedereen op een prettige wijze bij betrok. Zo werd het ook een dag 

voor alle leden (en toekomstige leden) en zeker niet alleen voor leiding of 

bestuursverantwoordelijken. De vergadering betreurt dat zelfs op de vragen vanuit het 

werkveld geen enkele reactie kwam vanuit het gemeentebestuur. De burgemeester 

erkent dat dit niet goed was en hoopt dat dit in 2022 helemaal anders zal aangepakt 

kunnen worden. Zij zal daartoe overleg plegen met de schepen van jeugd. De 

vergadering besluit ook hierover een advies aan het college van burgemeester en 

schepenen te formuleren. 

ADVIES: De jeugdraad stelt in een advies aan het college van burgemeester en 

schepenen dat de jeugdraad op vrijdag 21 oktober 2022 in elk geval een initiatief wil zien 

vanuit het gemeentebestuur om de traditie rond de Dag van de Jeugdbeweging in 

Boortmeerbeek verder te zetten. De jeugdraad zal hieraan meewerken, maar verwacht 

vanuit de schepen van jeugd een duidelijk en zichtbaar engagement gericht op een 

inspirerende en gecoördineerde manifestatie die stimulerend moet zijn voor alle 

aspecten van de werking van de jeugdbewegingen. 
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c. Nieuwe datum 

De jeugdraad plant haar volgende zitting, mogelijk digitaal als de omstandigheden dit 

vragen, op  maandag 7 maart 2022 in de scoutslokalen van Boortmeerbeek. 

Andreas stelt een aantal agendapunten voor voor de volgende vergadering: 

 Verkeersbeleidsplan met een toelichting van de betrokken schepen. 

 Een veilige speelomgeving 

Voor verslag 

Johan Smits 

Algemeen directeur 


